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Sprawozdanie 
z działalności międzysesyjnej 

Burmistrza Szprotawy
od 28 sierpnia do 28 września 2020 r.



DZIAŁANIA NA RZECZ 
ROZWOJU GMINY
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POWOŁANIE SKARBNIKA GMINY
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28 sierpnia br. powołałem
na Skarbnika Gminy

Panią Magdalenę Małolepszą

10 września br., w mojej obecności oraz zastępcy burmistrza
Doroty Grzeszczak, nowa Skarbnik Gminy złożyła uroczyste
ślubowanie wiernej służby państwu i wspólnocie samorządowej,
a także przestrzegania porządku prawnego i sumiennego
wykonywania powierzonych zadań.



NAJWIĘKSZA INWESTYCJA DROGOWA W HISTORII 
SZPROTAWY
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31 sierpnia br. podpisałem umowę  
z Prezesem Zarządu Spółki 

Przedsiębiorstwo Budownictwa Drogowego 
z Głogowa na realizację I etapu inwestycji 
polegającej na rozbudowie ulicy Bronka 

Kozaka oraz część ulicy Basztowej

Kilometry bezpiecznych i komfortowych dróg, chodników oraz 
ścieżek rowerowych powstaną dzięki pozyskanym w 2019 roku, 

środkom z Funduszu Dróg Samorządowych.

Przy podpisaniu umowy obecni byli również Przewodniczący Rady Miejskiej                   
w Szprotawie Andrzej Stambulski oraz Wiceprzewodniczący Andrzej Skawiński.



WSPÓŁPRACA Z POWIATEM
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31 sierpnia br. gościłem w szprotawskim 
ratuszu samorządowców z powiatu 

żagańskiego: Starostę Henryka Janowicza, 
Burmistrza Miasta Żagań Andrzeja 
Katarzyńca, Wójta Gminy Brzeźnica 
Jerzego Adamowicza, radnego Rady 

Miasta Żagań Dariusza Jadach

Cel spotkania:
omówienie wzajemnej współpracy oraz zaplanowanych
wspólnych projektów w ramach powiatu:
 budowa schroniska dla psów,
 budowa ścieżki rowerowej łączącej Szprotawę z Żaganiem.



Z PRZYJACIELSKĄ WIZYTĄ W GEVELSBERGU
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W dniach od 4 do 6 września br. 
wziąłem udział w uroczystościach 

odsłonięcia dzieła  niemieckiego artysty 
Christiana Awe w Gevelsbergu

Wizyta była również okazją do omówienia 
planów organizacji jubileuszu                                      

25–lecia partnerstwa pomiędzy                            
Szprotawą a Gevelsbergiem, który 

świętować będziemy już w przyszłym roku. 



SPOTKANIE DLA WSPÓŁPRACY
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8 września br. w Zielonej Górze 
spotkałem się z Markiem Langerem 

dyrektorem Oddziału GDDKiA

Tematy spotkania:
 przyłączenie ul. Akacjowej w Wiechlicach do DK12,
 uregulowanie ruchu na skrzyżowaniu ulic Henrykowskiej,

Kożuchowskiej, Ceglanej i B. Chrobrego,
 budowa ronda na skrzyżowaniu ulic Kościuszki, Warszawskiej

i Ceglanej (okolice cmentarza komunalnego),
 budowa obwodnica Szprotawy.

W spotkaniu uczestniczyli również: Jan Litwinka kierownik Wydziału Inwestycji
i Infrastruktury i Piotr Wciórka kierownik Wydziału Nieruchomości, Rolnictwa
i Ochrony Środowiska w Urzędzie Miejskim w Szprotawie.



NA RZECZ REWITALIZACJI SZPROTAWSKIEJ KOLEI
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8 września br. w Zielonej Górze 
spotkałem się z Prezesem PKS 
Zielona Góra oraz Prezesem 

Lubuskiego Zakładu POLREGIO

Tematy spotkania:
przywracanie połączeń autobusowych w naszej gminie,
reaktywacja linii kolejowej nr 14 na odcinku Głogów – Szprotawa 

– Żagań,
remont peronu i dworca kolejowego.
W spotkaniu uczestniczyli również: Roman Śliwiński Etatowy Członek Zarządu
Powiatu Żagańskiego, Mirosław Nykiel inspektor w Urzędzie Miejskim
w Szprotawie i Bartosz Sokołowski mieszkaniec Szprotawy.



SPOTKANIE Z ZAŁOGĄ SPÓŁKI SZWIK
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8 września br. w siedzibie Szprotawskich 
Wodociągów i Kanalizacji spotkałem się 

z nową Prezes Zarządu Spółki 
Jolantą Dobrowolską i załogą

Podczas spotkania omówione zostały plany inwestycyjne na
najbliższe lata.

W spotkaniu uczestniczyli również: Piotr Wciórka kierownik Wydziału
Nieruchomości, Rolnictwa i Ochrony Środowiska w Urzędzie Miejskim
w Szprotawie.



SPOTKANIE DLA WSPÓŁPRACY

9 września br. spotkałam się 
z Komendantem Powiatowym

Państwowej Straży Pożarnej w Żaganiu 
Janem Marszałkiem

Temat spotkania:
 kontynuacja budowy Jednostki Ratowniczo – Gaśniczej PSP

w Wiechlicach.



SPOTKANIE Z ZAŁOGĄ OPS
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9 września br. w siedzibie Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Szprotawie 

spotkałem się z Kierownikiem Ośrodka 
Tadeuszem Pozaroszczykiem i załogą

Podczas spotkania omówione zostały plany na przyszły rok.

W spotkaniu uczestniczyła również: Dorota Grzeszczak Zastępca Burmistrza.



SPOTKANIE Z SOŁTYSAMI 
I PRZEWODNICZĄCYMI OSIEDLI
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11 września br. w Urzędzie Miejskim 
w Szprotawie spotkałem się 

z sołtysami i przewodniczącymi osiedli

Podczas spotkania omówione zostały budżety sołeckie na bieżący
i przyszły rok.

W spotkaniu uczestniczyli również: Piotr Wciórka kierownik Wydziału
Nieruchomości, Rolnictwa i Ochrony Środowiska w Urzędzie Miejskim
w Szprotawie.



SPOTKANIE DLA WSPÓŁPRACY

15 września br. spotkałam się z Prezesem 
Regionalnego Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego w Zielonej Górze                  
Adamem Żyrolisem

Temat spotkania:
 wspólne plany inwestycyjne na terenie naszej gminy.



SPOTKANIE Z ZAŁOGĄ CUW

14

15 września br. w obiekcie klasztoru 
Magdalenek spotkałem się 

z pracownikami Centrum Usług 
Wspólnych

Podczas spotkania omówione zostały plany na najbliższą
przyszłość.

W spotkaniu uczestniczyła również: Dorota Grzeszczak Zastępca Burmistrza.



ŚLUBOWANIE SEKRETARZA GMINY
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Po zakończeniu procedury naboru na 
Sekretarza Gminy i po dokonaniu przez 

komisję rekrutacyjną postępowania 
kwalifikacyjnego, powierzyłem 
stanowisko Pani Iwonie Prokop

16 września br., w mojej obecności oraz Przewodniczącego Rady
Miejskiej Andrzeja Stambulskiego, Sekretarz Gminy złożyła
uroczyste ślubowanie wiernej służby państwu i wspólnocie
samorządowej, a także przestrzegania porządku prawnego
i sumiennego wykonywania powierzonych zadań.



SPOTKANIE Z PRACOWNIKAMI URZĘDU MIEJSKIEGO
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16 września br. spotkałem się 
z pracownikami Urzędu Miejskiego

Podczas spotkania przedstawiłem plany na najbliższą przyszłość.



SPOTKANIE Z MIESZKAŃCAMI BOROWINY
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16 września br. w Borowinie spotkałem 
się z sołtysem i mieszkańcami sołectwa

Podczas spotkania omówione zostały planowane inwestycje
w sołectwie.



SPOTKANIE DLA WSPÓŁPRACY
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17 września br. spotkałem się 
z Zastępcą Komendanta Powiatowego Policji w Żaganiu 

kom. Mateuszem Domaradzkim 
i Komendantem Komisariatu Policji w Szprotawie 

asp. szt. Zbigniewem Krzyszczykiem

Podczas spotkania omówione zostały formy współpracy na
bieżący i przyszły rok.



BUDOWA WODOCIĄGU TRANZYTOWEGO 
SIECIEBORZYCE - DŁUGIE
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Gmina Szprotawa otrzymała dofinansowanie z Programu 
Rozwoju Obszarów Wiejskich w kwocie 1,5 mln zł. na realizację 
inwestycji pn.: „Budowa wodociągu tranzytowego Siecieborzyce 
– Długie wraz z przepompownią i zbiornikiem wody uzdatnionej 

w Długiem”

17 września br. wraz z Prezes 
SZWiK spotkaliśmy się w 

Siecieborzycach z sołtysem w celu 
podzielenia się wodno-

kanalizacyjną niespodzianką 

Koszt całego przedsięwzięcia oszacowany został na ok. 2,9 mln zł.



NAWADNIANIE BOISK PIŁKARSKICH
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Gmina Szprotawa otrzymała dofinansowanie w wysokości 
30 tys. zł w ramach programu pn. „Nawadnianie boisk 

piłkarskich”. 

18 września br. podpisałem umowę z Urzędem 
Marszałkowskim Województwa Lubuskiego na 

dofinansowanie do budowy systemu nawadniania 
boiska piłkarskiego na Stadionie Miejskim w Szprotawie

Całość przedsięwzięcia oszacowana została na 61 tys. zł brutto.



RADA EUROREGIONU SPREWA-NYSA-BÓBR
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18 września br. na zaproszenie Prezesa 
Konwentu Czesława Fiedorowicza 

uczestniczyłem w Posiedzeniu Rady 
Euroregionu "Sprewa - Nysa - Bóbr"/ Spree

– Neiße – Bober w Cottbus

W trakcie spotkania podsumowano aktualny okres wsparcia
INTERREG VA 2014-2020.
Tematem rozmów był również wspólny Plan Działania i Rozwoju
„Wizja 2030”. Członkowie Rady Euroregionu ostatecznie
zatwierdzili treść całego dokumentu.

W spotkaniu uczestniczyła również: Katarzyna Dziedzic Zastępca Skarbnika
Gminy Szprotawa.



SPRAWY NOWEGO SZPITALA
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14 i 21 września br. wraz z Przewodniczącym 
Rady Miejskiej Andrzejem Stambulskim                         

i przedstawicielami Komisji Społecznej Rady 
Miejskiej w Szprotawie spotkaliśmy się 
on-line z Prezesem Mirosławem Sosną                             

i Dyrektorem Operacyjnym 
Patrykiem Maćkowiakiem Nowego Szpitala 

w Szprotawie 
Podczas spotkania omówione zostały bieżąca działalność i plany
na przyszłość Nowego Szpitala w Szprotawie oraz formy
współpracy.
W spotkaniu uczestniczył również: Jan Litwinka kierownik Wydziału Inwestycji
i Infrastruktury w Urzędzie Miejskim w Szprotawie.



WSPÓŁPRACA Z BANKIEM PKO
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21 września br. spotkałem się 
z Dyrektorem Banku PKO w Szprotawie 

Czesławem Szczepanikiem

Temat spotkania:
 zainstalowanie bankomatów na terenie gminy Szprotawa,
pomoc dla szkół.



WIZYTACJA W TERENIE
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22 września br. spotkałem się w terenie  
z Przewodniczącą Osiedla Nr 3 Grażyną Kufel

Cel spotkania:
 sprawdzenie stanu dróg w Dzielnicy Zabobrze.

W spotkaniu uczestniczył również: Jan Litwinka kierownik Wydziału Inwestycji
i Infrastruktury w Urzędzie Miejskim w Szprotawie.



„PODWIECZOREK Z BURMISTRZEM                
I JEGO GOŚCIEM” 

22 września br. w Szprotawskim Domu Kultury odbyło się 
drugie spotkanie z mieszkańcami z cyklu 

„Podwieczorek z Burmistrzem Szprotawy i jego gościem”

Naszym Gościem specjalnym był 
Honorowy Obywatel Szprotawy

Senator Wadim Tyszkiewicz

Temat spotkania: 
 przepis na dalszy rozwój naszej gminy.



SPOTKANIE DLA WSPÓŁPRACY

23 września br. w Urzędzie Marszałkowskim w Zielonej Górze 
spotkałem się z Zastępcą Dyrektora Departamentu 

Europejskiego Funduszu Społecznego Adamem Misiaszkiem

Temat spotkania:
 pozyskanie środków z Europejskiego Funduszu Społecznego na

realizowanie założeń polityki społecznej w naszej gminie.



SPOTKANIE W ZARZĄDZIE DRÓG WOJEWÓDZKICH
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24 września br. w siedzibie Zarządu Dróg 
Wojewódzkich w Zielonej Górze 

spotkałem się z Dyrektorem 
Pawłem Tonderem 

Podczas spotkania omówione zostały inwestycje drogowe
Zarządu Dróg Wojewódzkich na terenie gminy Szprotawa.

W spotkaniu uczestniczył również: Jan Litwinka kierownik Wydziału Inwestycji
i Infrastruktury w Urzędzie Miejskim w Szprotawie.



WIZYTACJA W TERENIE
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24 września br. w Bobrowicach spotkałem się 
ze Starostą Żagańskim Henrykiem Janowiczem, 
Sołtysem Bobrowic Marcinem Matuszczakiem 
i Sołtysem Nowej Koperni Janem Ryszawym

Cel spotkania:
wspólna inwestycja drogowa.

W spotkaniu uczestniczył również: Jan Litwinka kierownik Wydziału Inwestycji
i Infrastruktury w Urzędzie Miejskim w Szprotawie.



SPOTKANIE DLA WSPÓŁPRACY
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24 września br. spotkałem się 
z Dyrektorem Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących w Szprotawie 
Bartoszem Klimkowskim

Temat spotkania:
 transport autobusowy młodzieży do szkół,
 formy współpracy.



SPOTKANIE Z MIESZKAŃCAMI SIECIEBORZYC

24 września br. w Siecieborzycach spotkałem się 
z Panią sołtys i mieszkańcami sołectwa

Temat spotkania:
 przeznaczenia środków z funduszu sołeckiego w 2020 i 2021 r.

na przebudowę dróg.

W spotkaniu uczestniczył również: Jan Litwinka kierownik Wydziału Inwestycji
i Infrastruktury w Urzędzie Miejskim w Szprotawie.



POLAGRA FOOD 2020
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W dniach 25 – 27 września br.
na zaproszenie Wicemarszałka 

Województwa Lubuskiego Stanisława 
Tomczyszyna uczestniczyłem w targach 

POLAGRA FOOD 2020 w Poznaniu



DZIAŁANIA NA RZECZ ROZWOJU WSI 
I OCHRONY ŚRODOWISKA

32



PROGRAM USUWANIA AZBESTU - KONTYNUACJA

9 września br. podpisałem umowę                         
z Wojewódzkim Funduszem Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej                    
w Zielonej Górze na udzielenie Gminie 
Szprotawa dotacji w kwocie 15 505 zł.            
na refundację części kosztów realizacji 

zadania na usunięcie azbestu

Koszt zadania:

20 436 zł. 
13

nieruchomości
22,15
ton



GOSPODARKA ŚMIECIOWA 

9 września br. odbyło się posiedzenie Zespołu Kryzysowego ds. 
gospodarki śmieciowej z Marcinem Kwaśniewskim Dyrektorem 

Zakładów Usługowych ZACHÓD w Szprotawie

Tematy posiedzenia:
 aktualna sytuacja finansowa związana z gospodarowaniem

odpadami,
 omówienie planowanych działań mających na celu poprawę

stanu finansowego.

W spotkaniu uczestniczyli: Dorota Grzeszczak Z-ca Burmistrza, Magdalena Małolepsza
Skarbnik Gminy, Piotr Wciórka kierownik oraz Agnieszka Katan i Arkadiusz Zarzecki
inspektorzy z Wydziału Nieruchomości, Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Barbara
Malicka i Judyta Szczudło inspektorzy Wydziału Finansowego w Urzędzie Miejskim
w Szprotawie.



PIERWSZY KONWENT SOŁTYSÓW  I RAD SOŁECKICH 

35

12 września br. w Nowej Koperni uczestniczyłem 
w Pierwszym Konwencie Sołtysów 
i Rad Sołeckich Gminy Szprotawa

Przedstawiłem obecną sytuację finansową naszej gminy,
omówiłem realizowane oraz planowane inwestycje w naszej
gminie.
Sołtysi zgłaszali problemy dotyczące ich miejscowości.
Konwent okazał się ważnym i potrzebnym spotkaniem.

Kolejny Konwent zaplanowano w przyszłym roku w sołectwie
Długie.



36

ZWROT PODATKU AKCYZOWEGO

ILOŚĆ WYDANYCH 
DECYZJI

KWOTA ZWROTU 
PODATKU DLA 

ZŁOŻONYCH WNIOSKÓW

186

342 913,36 zł

Zwrot podatku akcyzowego za okres 01.02. – 31.07.2020 r. 
nastąpi na koniec października br.
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DECYZJE  ŚRODOWISKOWE

1. Budowie czterech farm fotowoltaicznych o mocy do 1 MW każda
wraz z infrastrukturą techniczną na części działek o nr ewid. 157,
159, 161, 163, 165, 166 w miejscowości Borowina” na wniosek
firmy Standard Power Development Sp. z o.o. Sp. k, z Krakowa,

2. Budowie elektrowni fotowoltaicznej o mocy do 3 MW wraz               
z niezbędną infrastrukturą techniczną na działce oznaczonej            
w ewidencji gruntów i budynków nr 45/1 i 44/1 w obrębie 
geodezyjnym Biernatów, gmina Szprotawa,

Wydanych zostało 5 decyzji w sprawie wydania decyzji 
środowiskowych dla przedsięwzięć polegających na:



38

DECYZJE  ŚRODOWISKOWE

3. Budowie elektrowni fotowoltaicznej o mocy do 3 MW wraz            
z niezbędną infrastrukturą techniczną na działce oznaczonej       
w ewidencji gruntów i budynków nr 94 i 96 w obrębie  
geodezyjnym Bobrowice, gmina Szprotawa”,

4. Budowie elektrowni fotowoltaicznej o mocy do 3 MW wraz       
z niezbędną infrastrukturą techniczną na działce oznaczonej       
w ewidencji gruntów i budynków nr 136, 137, 138, 139/1, 140/1 
w obrębie geodezyjnym Bobrowice, gmina Szprotawa”,

5. Budowie elektrowni fotowoltaicznej o mocy do 1 MW wraz       
z niezbędną infrastrukturą techniczną na działce oznaczonej       
w ewidencji gruntów i budynków nr 242/3 w obrębie 
geodezyjnym Witków, gmina Szprotawa.
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DECYZJE  ŚRODOWISKOWE

1. Przebudowie zakładu garbarni skór wraz z przebudową
zakładowej oczyszczalni ścieków na dz. nr 77/14 i 77/12 przy
ul. Fabrycznej 8 w Lesznie Górnym, gmina Szprotawa – dla firmy
HEINEN Sp. z o.o. z Leszna Górnego,

2. Budowie elektrowni fotowoltaicznej o mocy do 42 MW wraz
z niezbędną infrastrukturą techniczną” na działce oznaczonej
w ewidencji gruntów i budynków nr 6/3 w obrębie Dzikowice,
gmina Szprotawa - wydane zostało postanowienie nakładające

obowiązek sporządzenia raportu o oddziaływaniu przedsięwzięcia na
środowisko.

Prowadzone są 2 postępowania w sprawie wydania decyzji            
o środowiskowych uwarunkowaniach dla przedsięwzięć 

polegających na:



OŚWIATA I SPRAWY SPOŁECZNE
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KOMPUTERY DLA SZKÓŁ

41

1 września br. wraz moim zastępcą 
przekazałem do szkół podstawowych,

za pośrednictwem dyrektorów, 
kolejnych 29 laptopów

Komputery wykorzystywane będą do zajęć w szkołach, a podczas 
nauki w trybie zdalnym zostaną przekazane uczniom z rodzin 

wielodzietnych oraz w trudnej sytuacji materialnej. 
Laptopy wraz z oprogramowaniem, myszkami oraz torbami na sprzęt
w całości sfinansowane zostały z unijnych środków w ramach projektu
grantowego „Zdalna Szkoła+ – wsparcie ogólnopolskiej Sieci
Edukacyjnej w systemie kształcenia zdalnego”.

Koszt ok.: 95 tys. zł  
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UROCZYSTOŚCI



ŚWIĘTO CZARNEJ DYWIZJI

43

12 września br. na zaproszenie Dowódcy 
gen. dyw dr Dariusza Parylaka 

uczestniczyłem w uroczystych obchodach 
Święta 11 Lubuskiej Dywizji 

Kawalerii Pancernej



POSTĘPOWANIA PRZETARGOWE/ 
ZAPYTANIA OFERTOWE

44



POSTĘPOWANIE PRZETARGOWE

45

„Dostawę energii elektrycznej dla potrzeb Gminy Szprotawa                
21 września br. rozstrzygnięty został przetarg nieograniczony na:
„Dostawę energii elektrycznej dla potrzeb Gminy Szprotawa                

i jej jednostek organizacyjnych” 

Jako najkorzystniejsza została wybrana oferta firmy:

Zostało złożonych 8 ofert

ONE S.A. z Warszawy

Cena ofertowa brutto:
467 513,60 zł

Termin zapłaty: 
30 dni



ZAPYTANIE OFERTOWE

46

24 września br. ogłosiłem zapytanie ofertowe na:
„Wykonanie instalacji nawodnienia boiska piłkarskiego 

stadionu miejskiego w Szprotawie”

Termin składania ofert do: 
01.10.2020 r.
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KOMUNIKATY



ZAPROSZAM DO PODPISANIA PETYCJI 
W SPRAWIE BUDOWY OBWODNICY SZPROTAWY!

48

22 września br. 
ruszyła akcja zbierania 

podpisów mieszkańców 
gminy pod petycją 

do Premiera RP 
Mateusza Morawieckiego 

w sprawie budowy 
obwodnicy Szprotawy
Listy poparcia dostępne są 
w Biurze Obsługi Klienta 
szprotawskiego ratusza.



PRACE NAD PROJEKTEM BUDŻETU GMINY 
SZPROTAWA NA 2021 ROK

49

Zapraszam mieszkańców Gminy Szprotawa do 
zgłaszania propozycji zadań do ujęcia 
w projekcie przyszłorocznego budżetu 

Wnioski można składać pisemnie 
do 5 PAŹDZIERNIKA 2020 r.,

w Biurze Obsługi Klienta szprotawskiego ratusza



ZAPRASZAM DO WSPARCIA AKCJI                 
ODDANIA KRWI
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30 września 2020 r.,
od godziny 9.00 do 12.00

przed szprotawskim 
ratuszem kolejny raz 

stanie KRWIOBUS

Dla uczestników akcji czeka niespodzianka

Krew zostanie przeznaczona na pomoc najmłodszym 
pacjentom lubuskich szpitali 



ZAPROSZENIE NA XXX BIEG DZIADOSZAN
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Program :
7:00 – 10:30 Wydawanie pakietów startowych
9:30 – 13:00    Biegi dziewcząt i chłopców
11:30    Biegi główny „Szprotawska 10”
13:30  Dekoracja zwycięzców – plac przy ratuszu
14:30 Zakończenie zawodów

Zgłoszenia do biegu do 5 października br., 
poprzez stronę  super-sport.com.pl  



DZIĘKUJĘ PAŃSTWU 
ZA UWAGĘ
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Burmistrz Szprotawy
Mirosław Gąsik

SZPROTAWA, 29 września 2020 r.


